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ZPRÁVA O VYŘIZOVÁNÍ DOTAZŮ A PŘIPOMÍNEK ČLENŮ ZM

Z IV. zasedání zastupitelstva města, konaného dne 18. 11. 1999, při�ly kanceláři
primátora na vědomí tři odpovědi na dotazy zastupitelů.

Dotaz zastupitele Tomá�e Kubína - Jeliko� odpověď na můj dotaz vznesení na
jednání zastupitelstva dne 7. 10. 1999 a podaný písemně nepova�uje za dostatečnou,
proto vzná�ím dotaz znovu a specifikuji:
- k prvnímu bodu odpovědi (odp. místo 104, částka 103 257,- za analýzu, převod dat a

programování zku�ební www stránky) prosím o podrobné vyčíslení jednotlivých
polo�ek, včetně údajů o fakturaci jako je datum, částka a komu fakturováno

      jaká data se (podle odpovědi) převáděla, jaká analýza byla prováděna, jaké jsou její
      výsledky, kdo programoval zku�ební www stránky ÚM
- k druhému bodu odpovědi (odp.  místo 109, akce 1288, připojení modemové,

připojení pevnou linkou, správa a údr�ba zku�ebních www stránek ÚM) prosím
rovně� o podrobné vyčíslení jednotlivých polo�ek, včetně údajů o fakturaci jako je
datum, částka a komu fakturováno
- dále prosím o tyto doplňující údaje:

      - u jakého poskytovatele je ÚM připojen
      - jaký tarif byl a je nyní sjednán, rychlost
      - kolik je na ÚM přípojných míst (modemů)
      - jakým způsobem bylo (je) u připojení telefonní linkou kontrolována oprávněnost
         vyu�ití atd.
- k čemu a kým je Internet předev�ím vyu�íván

Odpovídá RNDr. Vladimír Kostka � náměstek primátora
Odpovědné místo 104 uhradilo částku 103 257,- Kč za analýzu, převod dat a

programování zku�ební WWW stránky Úřadu města. Částka byla účtována fakturou číslo
980421 ze dne 1.4. 1999 vystavenou firmou WV marketing, s.r.o., Č. Budějovice.

V rámci činnosti dodavatele byla analyzována základní struktura zku�ebních stránek,
převáděna data obsahující telefonní seznam Úřadu města, údaje o Radě města a Zastupitelstvu
města, Usnesení Zastupitelstva města od roku 1997, hospodaření města rok 1998. Data byla
převáděna z dat ulo�ených ve formátech editorů Officepower, MS Word a tabulkového
procesoru MS Excel. Programování zku�ebních stránek zaji�ťovala firma WV marketing.

Odpovědné místo 109 uhradilo na akci 1288 tyto polo�ky:
•  částku 69 183,- Kč za modemové připojení na Internet za období 1.1. � 30. 3.

1999, číslo faktury 9900328, vystavena dne 4.3. 1999 firmou Kostax s.r.o. Jedná se o
vyúčtování zálohy na základě smlouvy o dílo 9812/MČB/1 "Zhotovení bezdrátové datové
přenosové cesty pro připojení "Uřadu města České Budějovice pevnou linkou k síti Internet".

•  částku 125 685,- Kč za připojení pevnou linkou na Internet za období 1. 4. �
30. 6. 1999, číslo faktury  280992, vystavena dne 1.4.1999 firmou Czech On Line za Internet
- připojení pevnou linkou na základě smlouvy 079/98 za II. Q. 1999.

•  částku 37 957,50 Kč za správu a údr�bu zku�ebních WWW stránek Úřadu
města od 1.4. 1999 do 18.6. 1999, číslo faktury 990535, vystavena dne 26.6.1999 firmou WV
marketing s.r.o.

Pevné připojení k Internetu vychází z výsledků veřejná zakázky, která byla
realizována v roce 1998.  Ve�keré materiály k soutě�i jsou k nahlédnutí na odboru vnitřních
věcí oddělení správy IS . Veřejná zakázka byla vyhlá�ena usnesením Rady města č. 952/98 ze
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dne 26. 8. 1998. Rozhodnutí a oznámení o výběru nejvhodněj�í nabídky na připojení
k Internetu podepsal bývalý primátor ing. Bene� dne 27. 11. 1998. Ze soutě�e vy�el vítězně
poskytovatel firma Czech On Line, technickou realizaci připojení realizovala firma Kostax.
Připojení je realizováno rychlostí 128 Kbps. Cena za připojení činí 125 685,- Kč včetně DPH
za jedno čtvrtletí. Při připojení vyu�íváme tarifu �volný�.

V současné době je na Úřadě město pou�íváno jediné modemové připojení, a to pro
Informační centrum, které je zatím mimo síť Úřadu města. Přestěhováním úřadu bude
modemové připojení zru�eno. Kontrola oprávněnost vyu�ití je součástí kontroly vý�e poplatků
za telefon.

Internet je vyu�íván v�emi pracovníky města, kteří jsou připojeni k lokální síti.
V současné době je Internet vyu�íván zejména k posílání elektronické po�ty a získávání
informací, předev�ím ze serverů státní správy a samosprávy, informací z obchodního rejstříku
a obdobných zdrojů, finančních a ekonomických informací apod.

Dotaz zastupitelky Ing. Marie Paukejové - prosím o písemný rozbor nákladů na
rekonstrukci (opravy atd.) a stěhování do objektu Kně�ská, včetně mo�ného stanovení
po�adavku na náhradu �kody od České spořitelny, a.s.

Odpovídá Ing. Jan Michl � zástupce vedoucího odboru vnitřních věcí
- hasící přístroj 11 tis., - telefonní přístroje16 tis., - nářadí pro údr�báře 20 tis., - trezor 3x
náměstci  98,6 tis., - odpadkové ko�e  4 tis., - skříně � police 12, 5 tis., - váha 2x podatelna
50,2 tis., - plechové skříně 98,7 tis., - montá�e telefonů, rozvodů 269 tis., - studie a posudky
55 tis., - stěhování 319,5 tis., - odvoz odpadu 21 tis., - úklid 285 tis., - výroba tabulek, tisk,
značení 283 tis., - přemístění kabelá�e, revize 61,6 tis., - vizitky hlavičkové papíry 135,9 tis.,
- opravy oken, střechy, stropů 100 tis., - malování, nátěry 446,3 tis., - topenářské práce v
kotelně 166 tis., - sádrokartonářské práce 254 tis., - dla�ba � výměna 38,6tis., - podlahářské
práce 184 tis., - fasáda  88,2 tis., - oprava �aluzií 49 tis.
     Náhradu �kody od České spořitelny a.s. v případě záva�ných �kod při převzetí vyřizuje
Investiční odbor Úřadu města.

Dotaz zastupitelky Mgr. Jany Menzelové � Prosím o písemnou odpověď k materiálu
ev.č. 253/99: přehled výpočtů jednotlivých pohledávek města České Budějovice vůči
obcím.

Odpovídá Mgr. Renata Fyrbachová � vedoucí odboru �kolství a tělovýchovy
Výpočty neinvestičních nákladů na jednoho �áka provádí pracovnice odboru �kolství a

tělovýchovy Úřadu města České Budějovice Scheicherová Libu�e, podle skutečných nákladů
ka�dé �koly na základě provedeného finančního vypořádání.
Podle ustanovení § 14 odst. 2, zákona č. 564/90 Sb., ve znění pozděj�ích předpisů �jestli�e
�ák plní povinnou �kolní docházku ve �kole zřízené jinou obcí, je povinna hradit obec, ve
které má �ák trvalý pobyt, obci která �kolu zřídila, její neinvestiční výdaje, které tvoří náklady
na údr�bu a opravy, spotřeba energií, materiální výdaje, slu�by a výdaje nevýrobní povahy,
mzdové prostředky a ostatní výplaty fyzickým osobám neposkytované �kolským úřadem
připadající na jednoho �áka této �koly, pokud se dotčené obce nedohodnou jinak�. Při
konečném výpočtu průměrných nákladů na 1 �áka základní �koly v Českých Budějovicích
jsou v�dy odečítány příjmy (výnosy).
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Z V. zasedání zastupitelstva města, konaného dne 16. 12. 1999, při�lo kanceláři
primátora na vědomí dvanáct odpovědí na dotazy zastupitelů.

Dotaz zastupitele Ing. Ladislava Voná�ka - �ádám o cenové porovnání přemostění
Mlýnské stoky v Resslově ul.
a) vyu�ití ocelové konstrukce
b) betonové - realizované varianty

Odpovídá Ing. Pavel Ka�párek � vedoucí investičního odboru

a) vyu�ití ocelové konstrukce
V rámci demontá�e starého Dlouhého mostu se uva�ovalo s vyu�itím části tohoto mostu na
přemostění Mlýnské stoky v místě Resslovy ulice. Na základě podrobného průzkumu bylo
zji�těno, �e ocelová konstrukce nevyhovuje po�adavkům na Q 100. Původně rozpracovaný
návrh PD pro stavební povolení uva�oval i s men�ími úpravami nábře�í u Mlýnské stoky,
zejména jeho svahů. Rozpočtové náklady na vrchní a spodní stavbu mostu z OK činily 10 447
tis.Kč.
b) betonová realizovaná varianta
Na základě po�adavku Okresní úřadu referátu regionálního rozvoje, po�adavku správce toku
Povodí Vltavy byla zpracována varianta betonového mostu s průtokem Q 100. Tato varianta
byla realizována a projektově zpracována a� do fáze realizační projektové dokumentace.
Realizační náklady betonového mostu -  vrchní a spodní stavba � činí 11 360 tis.Kč.
Navý�ení ceny bylo zejména při zakládání mostu, kdy u ocelové konstrukce se uva�ovalo
s piloty o průměru
80 cm a s lehčími rozná�ecími prahy, u mostu betonového bylo zalo�ení na pilotech o
průměru 150 cm.

Mimo vlastní náklady na vybudování betonového mostu byla provedena úprava ulice
Resslovy vč. dopravního značení, provedena přelo�ka kanalizace, vodovodu a vybudováno
nové veřejné osvětlení.
Likvidací ocelového konstrukce starého Dlouhého mostu získalo město 300 tis.Kč.

Dotaz zastupitele Ing. Ladislava Voná�ka - základní my�lenky a organizace projektu
�Město pro Evropskou unii�.

Odpovídá Ing. Ladislav Fňouka � pověřen vedením odboru vněj�ích vztahů
To co je mi v této fázi o projektu známo Vám posílám v příloze (omlouvám se za

�patnou kvalitu kopie).
Na celý projekt, který vze�el z Kulturní komise RM a byl odsouhlasen RM je k dispozici
částka 1,2 mil Kč.Ti, kteří granty na předlo�ené projekty (uzávěrka je 31.1.99) obdr�í, zajistí
sami za svěřené prostředky jejich organizaci. Odbor vněj�ích vztahů mů�e být předkladatelům
projektů nápomocen např. při kontaktech do zahraničí, kterými disponuje a pod..

Dal�í informace Vám v průběhu, kdy budou známy konkrétní skutečnosti rádi poskytneme.
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Dotaz zastupitele Ing. Ladislava Voná�ka - předpokládané rozdělení dotace
vrcholovému sportu 17,7 mil. Kč � pro jednotlivé kluby?

Odpovídá Mgr. Vlasta Bohdalová � náměstkyně primátora
V radě města dne 12.1.2000 bude probírán materiál, který se zabývá podporou

vrcholového sportu v Českých Budějovicích (tj. i rozdělením těchto finančních prostředků).
Materiál připravila sportovní komise, tzn. �e bude známo rozdělení 17,7 mil. Kč a� po jednání
rady města.

Dotaz zastupitele Ing. Ladislava Voná�ka - přehled vý�e odměn vedoucích odborů,
uvolněných členů rady, tajemníka a předsedů komisí.

Odpovídá doc.RNDr. Miroslav Tetter,CSc. � primátor města
* odměny zaměstnanců ÚM a tedy i vedoucím odborů byly poskytnuty dle nařízení vlády
č. 253/92 Sb. ve znění pozděj�ích předpisů, dle § 10 písm.  a) za splnění mimořádných
úkolů nebo zvlá�ť významných úkolů ; b) jubilejní � při dovr�ení 50 let věku nebo
prvního odchodu do důchodu.

* jednorázové odměny uvedených členů zastupitelstva se řídí nařízením vlády č. 262/94 Sb.,
§ 3 odst. 1. Dal�í odměny, jako členům zastupitelstva, neuvolněným členům RM,
předsedům a členům komisí RM se poskytují dle § 32 odst. 1. a § 36 odst. 1. písm. i)
zákona              č. 367/90 Sb.

* Konkrétní vý�e odměny má charakter osobního údaje a ani v minulém volebním období
nebyly materiály písemně zveřejňovány (v souladu s § 8 zákona č. 106/99 Sb. tyto údaje
nelze zveřejnit). U volených členů městského zastupitelstva je vý�e odměn přesně dána
nařízením vlády, u zaměstnanců ÚM, kde je mo�né rozpětí, nedosáhly v minulém roce
odměny ve vět�ině případů ani 50% vý�e odměn v letech předcházejících.

Dotaz zastupitele Jana Pe�ka - na základě čeho se město rozhodlo pro spolupráci
s Rádiem Faktor při pořádání silvestrovské oslavy?

Odpovídá Mgr. Vlasta Bohdalová � náměstkyně primátora
Hlavním mediálním partnerem měla být televize GIMI � ta v�ak od původního záměru

odstoupila. Na akci bylo vyčleněno 80. tis. Kč (nepodléhá výběrovému řízení). Rádio Faktor
nás oslovilo s návrhem jít do této akce společně, tak�e spolupráce proběhla na základě dohody
dvou partnerů: Úřadu města České Budějovice a Rádia Faktor.

Dotaz zastupitele Ing. Miroslava Bene�e - kdy bude zahájena stavba patrových gará�í na
sídli�ti Máj na základě nájemní smlouvy uzavřené s VSB?

Odpovídá RNDr. Vladimír Kostka � náměstek primátora
Mohu Vás ujistit, �e Město v �ádném případě neopou�tí od plánu výstavby

vícepodla�ních gará�í na sídli�ti Máj vedle areálu Delvity. Naopak, probíhají intenzivní
jednání jak se zástupci firmy Delvita, tak s nájemcem plochy pro výstavbu gará�í firmou
VSB. Hlavní problém je v tom, �e Delvita není schopna zatím určit termín zahájení prací na
výstavbě objektu obchodního centra a oba projekty (obchodní centrum a vícepodla�ní gará�e)
mají být v podzemí i na povrchu propojeny společnými prostorami, co� by umo�nilo efektivní
vyu�ívání v�ech parkovacích ploch.
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V současné době VSB provádí průzkum zájmu o hlídaná stání v ul. N.Frýda nad
rozestavěným objektem Delvity. Jednání s Delvitou o mo�ném postupu prací v roce 2000
vedla k tomu, �e VSB společně s Delvitou mají koncem února předlo�it společný návrh ře�ení
parkování, a to nejen pro obchodní centrum, ale také pro obyvatele sídli�tě. S postupem těchto
jednání souvisí i celková kapacita parkovacích míst a způsob ře�ení parkování, které nabízí
VSB, a zejména i termín zahájení prací. Pokud jednání s Delvitou nebudou v tomto termínu
úspě�ná, projednám s VSB způsob výstavby parkovacích míst na pronajatém pozemku
nezávisle na záměrech firmy Delvita a budu usilovat o zahájení výstavby v co mo�ná
nejkrat�ím termínu.

Dotaz zastupitele Ing. Miroslava Bene� - který materiál, včetně jeho kopie, �el na
jednání rady města? Kdo změnil přílohu materiálu? Kterým hlasováním rady města
byla tato změna provedena?

Odpovídá doc.RNDr. Miroslav Tetter,CSc. � primátor města
Firma Berman Group s.r.o., která zvítězila ve výběrovém řízení na zpracovatele

Strategického plánu rozvoje města zahájila svou činnost tím, �e písemně oslovila skupinu lidí
a vyzvala je ke spolupráci. Toto oslovení bylo učiněno dopisem, který jsem podepsal. Seznam
těchto oslovených byl součástí materiálu do RM - evidenční číslo 1374/99, jako příloha č. 1
s názvem �Navrhovaný seznam členů Komise pro strategický rozvoj� materiál byl
projednáván v radě města dne 20. října 1999. Rada města při projednávání tohoto materiálu
vycházela sice z navrhovaného seznamu, ten v�ak upravila a nakonec svým usnesením č.
1340/99 schválila. Schválený seznam byl pak předán Mgr. �uterové, která  je spolupracovnicí
firmy Berman Group s.r.o. za radnici při zpracovávání Strategického plánu, jako závazný
seznam, schválený radou města pro dal�í práci na zpracovávání Strategického plánu. Uvedená
firma podle tohoto seznamu pak svolala zasedání Komise pro Strategický rozvoj města České
Budějovice.

Dotaz zastupitelky Ing. Marie Paukejové - obdr�ela jsem dopis man�elů Červených
z Českého Vrbného � Jakým způsobem bude tato zále�itost ře�ena a v čem je zásadní
problém těmto man�elům nevyhovět?

Odpovídá RNDr. Vladimír Kostka � náměstek primátora
Pan Ivo Červený dostal pozemek v náhradní restituci. Od počátku byl autobazar

povolen jen na dobu určitou  5 let, tedy do 31. 12. 1998. Majitel pozemku o této situaci věděl,
co� vyplývá z dopisu odboru architektury a územního plánu zn. OAÚP/1006/93/Urb. ze dne
8. 3. 1993, jeho� kopii Vám přikládám. V roce 1997 byla prodlou�ena doba trvání stavby o 3
roky, tedy do 31. 12. 2001. Majitel byl upozorněn na to, �e jeho po�adavek na zastavitelnost
území a vybudování autobazaru na jeho pozemku byl zahrnut do přípravy územních a
hospodářských zásad pro vypracování nového územního plánu, ale �e teprve po projednání
konceptu bude zřejmé, jaké bude ře�ení tohoto území (viz kopie dopisu zn. OAÚP/O-
373/97/Hk ze dne 28. 5. 1997).

V průběhu tvorby územního plánu města České Budějovice (ÚpnM) byla prokázána
městotvorná hodnota zeleného klínu podél řeky Vltavy, který je součástí nadregionálního
biokoridoru. Připu�tění jakékoliv, byť i minimální zástavby podél východní strany silnice
I/20, by mohlo mít budoucnu za následek postupné osídlení zelených ploch a celého území a�
k řece Vltavě, co� dokazují negativní zku�enosti z jiných měst a obcí.

Na současný stav i plánovaný záměr ÚPnM byl pan Červený upozorněn dopisem zn.
ORM/167/99/vd ze dne 17. 3. 1999 (přikládám Vám jeho kopii).  Koncept územního plánu
sice předpokládal v tomto území tzv. �rezidenční� bydlení (co� by také neumo�nilo výstavbu
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autobazaru), ale při projednávání konceptu s Ministerstvem �ivotního prostředí (regionální
pracovi�tě České Budějovice) byla plocha vyňata ze zastavitelných území a ponechána jako
rezerva pro budoucnost � tedy nezastavitelné území. Takto bylo i zastupitelstvem schváleno
souborné stanovisko a je tak vypracován i návrh územního plánu.

Pan Červený, jako majitel pozemku, podal námitku k návrhu územního plánu. O
způsobu vyřízení jeho námitky bude tedy rozhodovat zastupitelstvo při schvalování územního
plánu.

Pokud by byla schválena změna podle po�adavku p. Červeného a povolena
zastavitelnost území, otevírá se mo�nost jiného ře�ení severní tangenty a pak i nové
dohodovací řízení s Ministerstvem dopravy a spojů a orgány státní správy na úseku dopravy a
�ivotního prostředí. Zvý�il by se tlak na přemístění severní tangenty ji�ně od současné trasy,
co� by pravděpodobně znamenalo silnici přes biokoridor do Kně�ských Dvorů. Takové ře�ení
by zhor�ilo dopady na �ivotní prostředí a změnilo by výrazně současný dopravní koncept,
který je zakotven v návrhu územního plánu.

V tom vidím zásadní problém, proč nevyhovět po�adavku p. Červeného.

Dotaz zastupitelky Ing. Marie Paukejové - jakým způsobem bude ře�ena situace
v objektu Kně�ská 21? Jakým způsobem bude město vymáhat nebo nebude vymáhat na
České spořitelně, a.s. náklady spojené s problémem statiky tohoto objektu?

Odpovídá Zdeněk Čáp � náměstek primátora
přikládám vyjádření odboru vnitřních věcí ÚM, který budovu  v Kně�ské ulici od

České spořitelny, a.s. přebíral.
ÚM odbor vnitřních věcí převzal ke dni 30. 9. 1998 vý�e uvedenou budovu od nájemce ČS,
a.s. Současně s budovou, která byla v r. 1995 a 1996 zrekonstruována, předala ČS, a.s.
vestavěný interiér a mobilní interiér dle odsouhlasených seznamů.
Při převzetí budovy dne 30. 9. 1998 nebylo pracovníky OVV shledáno �ádných závad na
statice budovy. Tato nebyla obsazena do července r. 1999. V průběhu měsíců června a
července do�lo k vystěhování nepotřebného vestavěného interiéru a podlahových krytin.
Současně s tím bylo zji�těno, �e v době od 30. 9. 1998 � 30. 6. 1999 do�lo ke statickému
naru�ení objektu. Z těchto důvodů nelze vymáhat na ČS. a.s. náklady spojené s opravou
tohoto objektu.
V současné době probíhá kontrola statiky tzv. sádrovými terčíky. Dle názoru statika je budova
pravděpodobně ji� �usazena� a po celkovém zhodnocení a příznivém posudku statika, nebude
pravděpodobně nutno vět�ích zásahů v podobě havarijních oprav.

Dotaz zastupitelky Ing. Marie Paukejové - obdr�ela jsem dopis spol. Berman Group
s tím, �e se jako zastupitelé mů�eme zúčastnit zahájení procesu zpracování strategického
plánu rozvoje města. Jaký je hlavní úkol této společnosti? Jaká částka je pro její činnost
vyčleněna? Jakým způsobem dojde k realizaci jejich úkolu nebo jakým způsobem se
bude schvalovat splnění jejich úkolu v ZM, event. časový harmonogram?
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Odpovídá Mgr. Pavla �uterová � vedoucí oddělení rozvoje
Dne 23. 9. 1999 byla podepsaná smlouva o dílo s firmou Berman Group, s.r.o.,

Jindři�ská 20, Praha 1 na zpracovatele Strategického plánu rozvoje města České Budějovice
ve vý�i 1 200 000,-- Kč.
Hlavním úkolem této společnosti je účastnit se identifikace správného slo�ení a výběru
osobností pro Komisi. Řídit v�echny schůze v průběhu procesu. Organizovat Komisi do
subkomisí a zapojit do práce vněj�í zdroje jim nápomocné. Tyto zdroje zahrnují ministerstva a
jiné ústřední orgány, zdroje v rámci okresu, univerzity a dostupné organizace ekonomického
rozvoje. Pomáhat při shroma�ďování informační báze a analýze dat nezbytných pro
identifikaci kritických oblastí a definování záměrů, cílů a strategií. Účastnit se a (kde je to
vhodné) přebírat vedoucí roli v Komisi a na veřejných schůzích. Redigovat zprávy Komise a
subkomisí a pomáhat při sestavení konečné verze Strategického plánu. Identifikovat
příle�itosti pro pozitivní působení na média a pomáhat plánovat veřejné schůze tak, aby byla
vzbuzena maximální pozornost a uvědomění obce o tom, čeho se týká projekt strategického
plánování. Konečně musí konzultant poskytovat pomoc, rady, informace a náměty pro
aktivity k zařazení do plánu členům Komise v průběhu velmi náročného procesu od začátku
a� do konce.
Firma  Berman Group se zavázal k provedení projektu �zpracování Strategického plánu
rozvoje města Č. Budějovice do roku 2010� v tomto rozsahu:
- analytická část (profil města, průzkum  v podnicích a analýzy SWOT)
- syntetická část (záměry, cíle a konkrétní strategie akčních plánů, priority)
Do 15. dubna 2000 proběhne veřejné setkání s občany města � prezentace strategického
plánu, jednání městského zastupitelstva ke schválení strategického plánu, ustavení Řídícího
výboru realizace, konečné zpracování, tisk a distribuce strategického plánu. Konečná podoba
strategického plánu bude vyhotovena v če�tině a přelo�ena do angličtiny.
Proces zpracování strategického plánu se nachází v druhé polovině (syntetické části). Byly
jmenovány čtyři pracovní skupiny (Doprava, Ekonomika, Vněj�í vztahy a Lidský potenciál),
jejich� cílem je identifikace záměrů. Na základě těchto záměrů budou specifikovány cíle a
priority.

�ádost zastupitelky MUDr. Zuzany Vystrčilové - �ádám o zaslání seznamu VIP hostů,
kteří obdr�í zdarma vstupenky na silvestrovskou oslavu v DK Metropolu.

Odpovídá Mgr. Vlasta Bohdalová � náměstkyně primátora
Seznam oslovených VIP hostů Vám zasílám v příloze a podotýkám, �e jsme je�tě

vraceli do předprodeje 22 vstupenek vyčleněných pro Úřad města České Budějovice.

�ádost zastupitele Ing. Jana Matějky - prosím o poskytnutí informací o finančních
příspěvcích, dotacích a grantech, které obdr�ely organizace působící v oblasti kultury,
�kolství, sportu, zdravotnictví a sociálních věcí (včetně vněj�ích vztahů) od ÚM a to
v následujícím členění (u ka�dé polo�ky uvést):
1) oblast (kultura, �kolství �), 2) typ příspěvku (příspěvek, dotace �), 3) přesný název
a adresa organizace (příjemce), 4) akce (název a termín), 5) vý�e příspěvku

Dále �ádám o předání v�ech titulů a mo�ností k získání finanční podpory od ÚM ve
vý�e uvedených oblastech v roce 2000.
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Odpovídá Mgr. Vlasta Bohdalová � náměstkyně primátora
Po na�í vzájemné dohodě jsou ve�keré materiály připravené k vyzvednutí

v sekretariátu náměstkyně primátora u p. Vlčkové.


